
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 03-09-2018 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie 1.33A  Zaal Voorthuizen (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting  
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Opening 

Besluit 

Aanwezige leden: de heer Van der Lubbe (Pro'98), mevrouw Reemst (VVD), 

mevrouw Van den Wildenberg (BI), de heer Ploeg (SGP), mevrouw Heijkoop (CU), 

mevrouw Blankenburgh (LB) en de heer Westerneng (CDA). 

Verder de  heer Van Dijk (voorz.), de heer Bakker (griffier) en mevrouw Hooijer 

(bp-coördinator). 
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Besluitenlijst agendacommissie 

Besluit 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

Aandachtspunten: 

a. Late toevoeging van agendapunten (college: Duurzaamheidslening; LB: 

bomenkap Wikselaarseweg) -> nadere afspraken gewenst? 

b. Moties vreemd aan de agenda. Moties vada kosten extra  tijd -> nadere 

afspraken gewenst? 

c. Wijziging besluitenlijst raad. Als een voorstel tot wijziging van de 

besluitenlijst pas ter vergadering wordt ingediend, is het niet doenlijk te 

beoordelen of het wijzigingsvoorstel terecht is, terwijl dat wel gewenst is. 

-> Voorstel: wijzigingen op besluitenlijst vooraf melden bij de griffier, vóór 

10:00 uur op de dag van vergadering. 

 

Besluit 

Wijzigingen op de besluitenlijst van de raadsvergadering kunnen worden 

ingediend bij de griffier tot 10:00 uur op de dag van de vergadering. 

 

Besluit 
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Er kunnen verschillende soorten moties vreemd aan de agenda worden 

onderscheiden, met een verschillende wijze van behandeling. De verschillende 

opties zullen door de griffier nader worden omschreven, zodat er in de fracties 

over nagedacht kan worden en de agendacommissie er volgende keer verder 

over kan spreken. Zie toelichting. 

 

Toelichting 

Motie-vada (vreemd aan de agenda). Volgens de huidige regeling wordt een 

motie-vada eerst in een commissievergadering geagendeerd, tenzij de indiener 

de raad kan overtuigen van het spoedeisende karakter. In het laatste geval 

wordt de motie behandeld als een regulier agendapunt met meningsvorming 

en besluitvorming. Een motie-vada kan ook alleen maar bedoeld zijn om (ad 

hoc) een politieke uitspraak van de raad te verkrijgen, zonder dat er een 

uitgebreide bespreking nodig is. In combinatie met de Barneveldse 

vergaderpraktijk zou je 3 soorten moties / agendapunten kunnen 

onderscheiden: 

o Motie die vraagt om inhoudelijke bespreking, incl. informatievergaring 

voorafgaand aan meningsvorming. Dit leent zich bij uitstek voor agendering in 

een commissie. 

o Motie waarbij geen informatievergaring maar wel meningsvorming (debat) 

gewenst is. Deze kan direct op de raadsagenda: meningsvorming en 

besluitvorming. 

o Motie gericht op een snelle politieke uitspraak. Een gangbare vorm is dan: 

korte toelichting indiener, korte reactie college, stemverklaring van de overige 

fracties, stemming. 

 

Besluit 

Toevoeging van agendapunten nadat de agendacommissie de 

commissieagenda’s heeft opgesteld kan, mits de urgentie wordt aangetoond. 

Daarbij gelden de volgende gedragsregels: 

- Aanmelding kan tot uiterlijk de vrijdagochtend 10:00 uur voor de 

commissieweek bij de griffier. 

- De urgentie moet worden gemotiveerd. De griffier legt het verzoek voor aan 

de agendacommissie ter beoordeling van de urgentie (procedureel) en deelt de 

conclusie uiterlijk maandagochtend mee aan alle betrokkenen, zodat de 

fracties dit mee kunnen nemen in hun fractie-overleg en het college in zijn 

collegevergadering. 

 

Besluit 

Bij de behandeling van een burgerinitiatief e.d. zal in het vervolg een 

maximum-spreektijd worden meegegeven aan de indieners, evenredig aan de 
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op de agenda gereserveerde tijd voor het agendapunt. 
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Lijst van ingekomen stukken 

Besluit 

De lijst ingekomen stukken wordt voor kennisgeving aangenomen. Stuk B-1.3 

wordt geagendeerd voor de commissie Samenleving. 
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Raadsvergadering 3 oktober en verschillenanalyse 

Besluit 

De agenda van 3 oktober wordt vastgesteld. Aan de agenda wordt het punt 

'Jaarstukken 2017 en Begroting 2019 Veilig Thuis' toegevoegd. De jaarstukken 

en begroting zullen vanaf 2019 jaarlijks in mei geagendeerd worden. 

De aanvang van de raadsvergadering van 13 november (begroting) is om 19.00 

uur. Voorafgaand gezamenlijk eten om 18.00 uur. 
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Verschillenanalyses LTA 

Besluit 

De verschillenanalyses worden vastgesteld, met de volgende toevoegingen: 

111/889 leerlingenvervoer in eigen beheer nemen: evaluatierapport eind 2018 

graag t/k naar de raad (voorafgaand aan het raadsvoorstel begin 2019); 

326/894 (toezegging 326/854) notitie groene daken: groene daken en groene 

centra zijn 2 verschillende onderwerpen. Graag 2 (verschillende) notities. 

 

Afgesproken wordt in de verschillenanalyse (en de LTA) bij de onderwerpen te 

vermelden als ze uit het coalitieakkoord voort vloeien. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

Door de CU en Pro ’98 is gevraagd in september de Veiligheidsmonitor te 

agenderen, vooral met het oog op 2 concrete problemen (overlast jongeren op 

plein voor Schaffelaartheater, gevaarlijke verkeerssituaties in wijk 

Oldenbarneveld). 

Voorgesteld wordt om de Veiligheidsmonitor 2017 (ingekomen stukken van 4 

juli, B-3.18) te agenderen voor de commissie Bestuur van oktober. In deze 

vergadering zullen ook de politie en de brandweer aanwezig zijn, om een 

(halfjaarlijkse) toelichting te geven op de s.v.z. t.a.v. de veiligheid in de 

gemeente. 

 

De brief van omwonenden inzake zorg over plannen bouw zorgcomplex 

Kerkstraat (C-2 op de Lijst van ingekomen stukken voor de raad van 7 maart 
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2018) is nog niet rijp voor bespreking in een commissievergadering. Er is nog 

overleg gaande over de plannen. Het streven is de brief te agenderen voor de 

commissie van 1 november 2018. 

 

Besluit 

De commissieagenda's worden vastgesteld met diverse wijzigingen. Zie 

toelichting. 

 

 

Toelichting 

- Jaarrekening 2016/17 Schaffelaartheater wordt niet geagendeerd omdat het 

verzoek tot agendering is ingetrokken (LB). 

- Buslijn 102 wordt niet geagendeerd omdat het verzoek tot agendering is 

ingetrokken (CDA en LB). 

- M.b.t. de door Lokaal Belang ingediende memo over Aardgasvrij Barneveld 

(A-11) wordt geconcludeerd dat dit inhoudelijk een relevant stuk is, maar dat 

het te vroeg is om het al in september te agenderen. De werksessie op 2 

oktober dient te worden afgewacht. Tevens verzoekt de agendacommissie het 

college om zo spoedig mogelijk een plan van aanpak voor dit proces voor te 

leggen aan de raad. 

- B-1.3 over individuele studietoeslag wordt toegevoegd aan de agenda van 

SAM op verzoek van LB en Pro'98. 

- Het nagekomen raadsvoorstel Begroting 2019 Stichting Veilig Thuis Gld-M 

wordt toegevoegd aan de agenda van SAM en de raad. Omdat er weinig of geen 

discussie over wordt verwacht, wordt voor dit voorstel -bij wijze van 

experiment- 1 minuut gepland. 

- Commissie Bestuur begint om 20:00 uur; idem commissie GG; voorafgaand 

aan GG wordt een besloten informatiebijeenkomst gepland om 19:15. 
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Concept-schema raads- en commissievergaderingen 2019 

Besluit 

Het vergaderschema 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Informatievoorziening tijdens raadsvergadering 

Besluit agendacommissie 9 oktober 2017: 

Bij wijze van proef voor de duur van een half jaar wordt afgesproken dat er, 

indien tijdens de raad een punt wordt toegevoegd dat niet in de commissie is 

behandeld, voordat wordt overgegaan tot meningsvorming,  eerst een ronde 

informatievoorziening wordt ingelast. 

> Dit heeft zich het afgelopen jaar feitelijk niet voorgedaan. Er valt dus niets te 
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evalueren. Wel leert de praktijk dat het toevoegen van agendapunten veel extra 

tijd kost, terwijl de beschikbare tijd meestal zeer schaars is. Het toevoegen van 

een extra blok informatievoorziening maakt de tijdsdruk nog groter. Het doet 

ook geen recht aan de aard van de raadsvergadering. 

-> Voorstel: hiervan afzien. 

 

Besluit 

Er wordt geen aparte ronde informatievoorziening tijdens de raadsvergadering 

ingelast. 

 

Toelichting 

Uitgangspunt is dat ook als een punt later wordt toegevoegd aan de 

raadsagenda, de gelegenheid zoveel mogelijk wordt benut om vooraf 

mondeling en per e-mail feitelijke vragen te stellen. 
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Rondvraag 

Besluit 

. 

 

Toelichting 

* De heer Ploeg vraagt of Barneveld een rol krijgt bij Koningsdag 2019 in 

Apeldoorn. 

De heer Van Dijk zal zich hierover laten informeren en komt er zo nodig op 

terug in het presidium. 

* Mevrouw Van den Wildenberg vraagt naar de rol van de jongerenraad, o.a. 

naar aanleiding van hun deelname aan de Tour sociaal domein. 

De JR is een adviesorgaan van het college. In het presidium is afgesproken dat 

de raad de JR actief uitnodigt bij onderwerpen die relevant zijn, met name in de 

commissies / Het Gesprek. 

 

 


